
2024 Seçimleri – Cumhurbaşkanı oy verme hakkını kullandı  

Cumhurbaşkanı Sn. Nikos Hristodulidis, bugün eşi Bn. Filippa Karsera 

Hristodulidis’in eşliğinde, Avrupa Parlamentosu, Yerel Yönetim ve Okul 

Kurulları Üyelerinin seçilmesi için oy verme hakkını Yeroskibu A İlkokulu’nda 

kullandı.  

Cumhurbaşkanı, oy verme hakkını kullandıktan sonra, gazetecilerin sorularına 

cevap verdi.   

Çok hızlı biçimde oy kullandığı ile ilgili bir yoruma, Sn. Hristodulidis “ne 

istediğimi biliyorum” diye cevap verdi.    

Tüm mevkiler için aday olanlara oy verip vermediği ile ilgili bir soruya 

Cumhurbaşkanı “her şey için oy verdim, belli bir görüşüm vardı”, diye cevap 

verdi. Şunları da sözlerine ekledi: 

“Kıbrıs halkına bu çift seçim yarışına, bu seçimlere toplu biçimde katılması 

konusunda çağrı yapmak istiyorum. Günlük hayatımıza ilişkin konuları büyük 

ölçüde belirleyecek Yerel Yönetim Seçimleri ve Kıbrıs’ın Avrupa 

Parlamentosu’ndaki temsilcilerini belirleyecek Avrupa Parlamentosu Seçimleri 

çok önemli seçimlerdir.  

Avrupa’nın bizim için çok önemli bir yer olduğunu çok iyi biliyorsunuz. Avrupa 

Parlamentosu’nda tüm konuşulanlar, kararlaştırılanlar ve ülkemizi etkileyenler 

için güçlü sözümüz ve rolümüz olmasını istiyoruz. Dolayısıyla, katılımın toplu 

olmasını ümit ediyorum. Bu toplu katılım için şartlar mevcuttur. Özellikler, 

gençlerimiz bu seçim sürecine katılmalıdır. Bu bir demokrasi şöleni, sonuçlara 

saygı gösterilecek ve yarından itibaren yeni bir gün başlıyor”.   

Bir gazetecinin yeni yerel Yönetim Sisteminin çalışmayabileceği ile ilgili bir 

yorumuna, Cumhurbaşkanı “önümüzde Temsilciler Meclisi’nin onayladığı bir 

reform var” diye cevap verdi ve ekledi: “Meydan okumalar var olduğunu iddia 

edenler haklıdır ve muhtemelen sorunlar da olabilir. Belki bu sorunları 

önümüzde buluruz”. Ancak önemli olanın “bu olası meydan okumaları 

göğüslemeye ve gerekirse değişiklikler yapmaya hazır olduğumuz” olduğunun 

altını çizdi.  



“Bugünkü mesaj, çok daha fazla artmış yetkileri ile Yerel Yönetimin rolü önemli 

olduğudur. Dolayısıyla, hepimizi etkiliyor ve bu çerçevede seçim sürecine toplu 

biçimde katılmalıyız”, diye sözlerini tamamladı.  
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